



Warranty

Limited one year warranty

All Ideal Security products are warranted to be free of labour and material defects for one year from date of purchase. Defective products can be returned to place of purchase with proof of purchase for replacement or repair. If this product fails to work as warranted, customers' sole and exclusive remedy shall be repair or replacement according to the terms of this limited warranty. Ideal security Inc. does not assume any responsibility for incidental or consequential damages. Please call customer service if you should have questions or missing parts at 1-800-361-2236 x 230 or visit our web site at www.idealinc.com

Garanties et certifications

Garantie limitée dun an : Ideal Security Inc. garantit ce produit contre tout défaut de matériau et de fabrication pour une période dun an à partir de la date dachat. Les produits défectueux peuvent être retournés pour remplacement au même point de vente, sous preuve dachat. Appelez le Centre de service à la clientèle dIdeal Security Inc. si vous avez des questions pour pièces manquantes ou problèmes dinstallation. Appelez 1-800-361-2236 x 230. Vous pouvez visiter notre site web à www.idealinc.com